
产品内容若有变动，恕不另行通知。

Any changes in product contents without notice.
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经营理念：精益求精、追求完美。

服务宗旨：客户至上、信誉第一。 

BUSINESS PHILOSOPHY: KEEP IMPROVING, IN PURSUIT OF PERFECTION.

SERVICE TENET: CUSTOMER FIRST, REPUTATION FIRST

       三门台力电机有限公司成立于2005年，主要专注于自动化行业及智能装备领域的齿轮传动解决方案。公司产品线丰富，能满足客户个性化、定

制化需求，多项产品技术指标达到国际标准。市场占有率处于行业领先地位,是国内首家集齿轮减速电机与变频器研发、制造、服务为一体的高新技

术企业。

       台力电机生产基地坐落于美丽的三门湾畔，健跳收费站（G1523甬莞高速出口）一公里处，风景怡人，环境优越，员工600多人，占地面积130

多亩。另设广州、东莞、路桥、上海、临沂、沈阳、武汉、郑州等仓储中心，能就近为客户提供便捷的售前售后服务。公司主要生产R系列斜齿轮减

速电机，K系列斜齿轮—伞齿轮减速电机，F系列平行轴斜齿轮减速电机，S系列斜齿轮—蜗杆减速电机，微型、小型交流齿轮减速电机，永磁有刷直

流电机、步进电机、伺服电机、高精度行星减速器、准双曲面、变频器等；可以根据客户需求产品可进行自主组合搭配，多元化解决方案。产品广泛

应用于钢铁、矿山、 水泥、起重运输、立体车库、石油开采、船舶工业，化工搅拌设备、舞台装备、各种工业流水线、智能装备、畜牧机械、印刷

机械、纺织机械、仪器仪表、食品机械、输变电设备、道闸门机、医疗设备、物流设备、安检设施、金融设备、新能源、工业机器人等行业。

       来自客户的需求推动了台力电机的高速发展，快速反应源自于公司拥有一批技术一流的专业人才以及公司对产品研发的重视与投入。公司采用先

进的生产制造工艺及精益化生产管理流程，汇聚行业内高级工程师、齿轮工程师多名及一大批具有大学本、专科学历的技术精英，并每年投入一定资

金，进行产品研发。公司拥有国内一流的滚齿、磨齿设备；卧式加工中心及各类数控加工机床400多台套，变频器事业部拥有自主化SMT、DIP加工，

全自动涂覆机，全自动PCBA  ATE测试平台，全自动整机测试平台。并建立了行业领先水平的生产设备及检测设备，基准测量室、长度测量室、力学

试验室、金相试验室、电机综合试实验室等一系列完善的计量检测体系等各类数控机床及高精度测量设备，公司已通过ISO9001国际质量管理体系认

证和CQC认证及CE认证。

       公司产品以高效率、低噪音、长寿命、重量轻、免保养等卓越品质、合理的价格、完善的售后服务，深受广大新老用户的青睐。台力电机按行业

应用的销售模式打破传统的区域营销，真正做到为客户精准服务理念。

       满足客户要求是企业的唯一宗旨，满足客户期望是企业的永恒追求。

Sanmen Taili Motor Co.,Ltd. was established in 2005,mainly focusing on gear transmission solutions in the automation industry and 
intelligent equipment field.The company has a rich product line, which can meet personalized and customized needs of customers, 
and a number of product technical indicators have reached international standards.The market share is in the leading position in the 
industry,and it is China’s first high-tech enterprise integrating R&D,manufacturing and service of geared motors and frequency 
converters.
Taili Motor’s production base is located in the beautiful Sanmen Bay,1 kilometer from Jiantiao toll station(G1523 Ningbo-Dongguan 
expressway exit),with pleasant scenery and superior environment. It has more than 600 empolyees and covers an area of more than 
130 mu.There are also warehouse centers in Guangzhou, Dongguan, Luqiao, Shanghai, Linyi, Shenyang, Wuhan,Zhengzhou,which 
can nearby provide customers with convenient pre-sales and after-sales services.The company mainly produces R series helical 
gear motors,K series helical -bevel gear motors,F series parallel shaft helical gear motors,S series helical-worm gear motors,micro 
and small AC gear motors,permanent magnet brush DC motors,stepper motors, servo motors,high precision planetary reducers,
hypoid reducers and frequency converters.According to customer needs, products can be independently combined and matched to 
provide diversified solutions.The products are widely used in steel,mining,cement,lifting and transportation,stereo garage,oil 
exploration,shipbuilding industry,chemical mixing equipment,stage equipment, various industrial assembly lines,intelligent 
equipment,animal husbandary machinery,printing machinery,textile machinery,instrumentation,food machinery,power transmission 
and transformation equipment,gate machine,medical equipment,logistics equipment,security inspection facilities,financial equipment,
new energy,industrial robots and other industry.
The demands from customers has promoted the rapid development of Taili Motor,and the fast response is derived from the company 
has a team of first-class professionals and company’s attention and investment in product R&D.The company adopts advanced 
manufacturing technology and lean production management process,gathering together senior engineers,gear engineers in the 
industry and a large number of technical elites with university and college degrees,and invest a certain amount of money every year 
for product R&D. The company has domestic first-class gear hobbing and grinding equipment,more than 400 sets of horizontal 
machining centers and various types of machine tools.The frequency converter division has independent SMT,DIP processing,fully 
automatic coating machine,fully automatic PCBA ATE test platform and fully automatic whole machine test platform. Meanwhile,the 
company has established   industry-leading testing equipment,reference measurement room,length measurement room,mechanics 
laboratary,metallographic laboratory,motor comprehensive laboratory and etc.The company has passed ISO9001 international 
quality management system certification, CQC certification and CE certification.
The company’s products are favored by the majority of new and old users by excellent quality of high efficiency,low noise,long life, 
light weight,maintenance free, reasonable price and perfect after-sales service.Taili Motor breaks the traditional regional marketing,
according to the sales model of industry application,truly achieve the concept of accurate service for customers.
Meet customer demand is the only purpose of the company, meet customer expectation is the eternal pursuit of the company.

公 司 简 介 COMPANY PROFILE
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